
Notulen	MR-vergadering	20-02-2017	

Aanwezig:	Marije,	Wim,	Richard,	Mark,	Chantal	

	

Verslag	vergadering	

Verslag	van	de	vorige	vergadering	is	goedgekeurd.	

Begroting	

We	moeten	nog	nader	bekijken	welke	punten	van	de	begroting	we	nader	willen	bevragen	bij	Dyade.	
Dit	is	er	bij	ingeschoten	na	de	vorige	vergadering.	Het	lijkt	ons	handig	om	iemand	van	Dyade	uitleg	te	
laten	geven	over	het	lezen	van	de	begrotingen.	Marije	gaat	dit	opnemen	met	Jeroen.		

Nieuws	uit	de	GMR	

Weinig	nieuws	te	melden,	omdat	er	geen	formele	vergadering	is	geweest.	Er	is	een	vijfde	Raad	van	
Toezicht	lid	gekozen.	Dit	is	Robert	Enters	geworden,	een	vader	van	De	Beiaard.	

Terugkoppeling	training	MR	/	Wat	voor	MR	willen	wij	graag	zijn?!	

Constructief,	kritisch	en	samenwerkend!	Dit	zijn	de	gedachten	die	bij	ons	opkomen.	Het	is	wel	van	
belang	om	dit	levend	te	houden	bij	af-	en	aantreden	van	nieuwe	leden	voor	de	MR.	Er	wordt	
voorgesteld	om	het	huishoudelijk	regelement	aan	te	passen	voor	de	MR	van	de	Beiaard.	Een	update	
van	dit	regelement	wordt	wel	handig	gevonden.	Ook	nog	kort	over	voordelen	van	het	opstellen	van	
een	jaarplan/activiteitenplan.	Dit	zou	ons	wellicht	helpen	om	ons	nog	actiever	op	te	stellen.		

Voortgang	ambities	schoolplan	

• Kangoeroeklas	

Kort	gesproken	over	de	opstart	van	de	Kangoeroeklas.	Dit	leidt	soms	tot	vragen	van	ouders.	Zoals	
wanneer	deze	van	start	gaat,	wie	dit	gaat	begeleiden	als	leerkracht,	etc.	We	denken	dat	dit	
duidelijker	zal	worden	als	het	gaat	draaien.	Het	is	wel	belangrijk	om	genoeg	aandacht	te	blijven	
hebben	als	school	aan	de	communicatie	hierover.	

• Groei	leerlingen	

Groei	aantal	leerlingen	is	van	217	naar	225	per	1	januari.	De	wachtlijst	voor	komende	jaren	is	goed	
gevuld.		

• Engels	

De	Beiaard	wordt	een	pilot-school	voor	een	nieuwe	methode	Engels	in	de	onderbouw.	Mark	heeft	
contacten	hierover	met	de	uitgever.	De	kleuters	zullen	op	korte	termijn	starten.	

• KiVa	borging	

In	alle	groepen	wordt	er	standaard	tijd	aan	besteed.	Voor	sommige	ouders	is	het	niet	duidelijk	wat	er	
in	de	klassen	gebeurt.	Wellicht	is	het	handig	om	hieraan	ook	aandacht	te	besteden	in	de	nieuwsbrief.		

	

	



Enquête	

Op	dit	moment	zijn	er	149	enquêtes	ingevuld!!	Eerste	analyses	zijn	binnen,	maar	nog	niet	compleet.	
Volgende	vergadering	komen	we	hier	uitgebreider	op	terug.	De	leerlingen	vullen	hun	eigen	enquêtes	
in	en	ook	de	leerkrachten	hebben	hun	eigen	enquête.			

	

Actiepunt:	

-Marije	neemt	contact	op	met	Jeroen	over	het	lezen	van	de	begroting	en	eventuele	hulp	hierbij.	

-Richard	maakt	het	huishoudelijk	regelement	up-to-date.	

	

	


